



ANGELS FOR ORPHANS ZUMBATHON® CHARITY EVENT 2018 SPONSORSHIP FORM - 贊助表

All proceeds from the 2018 Angels Zumbathon® Charity Event will benefit two programmes for the Po Leung Kuk Children's Section. Po Leung Kuk is a renowned charitable organization, which has been providing a diverse range of social services to the Hong Kong community since 1878.

The first is the 'Children All-Rounded Development Programme', which provides funding for extra curriculum activities, allowing the children to develop their skills and talents or develop new ones. It also funds extra tuition for those that need it, and rewards good behavior and school grades. The programme helps the children build confidence, self-esteem and social skills. Over 500 children benefit from the programme each year.

The 'Life Education programme', The LEP provides financial education, career planning and sex education for the residential children. It is conducted by social workers, supervised by a Service Coordinator from integrated family Services. This programme will help children with their integration into our society.

You are participating in a four hours Zumbathon®, a big fitness challenge. Please try to get sponsorship from your friends, family, and colleagues to support you for this event. They can support you by the hour or the whole duration”

保良局乃本港著名的慈善機構，自一八七八年開始，已為香港提供多元化的社會服務。

“2017 Angels Zumbathon® Charity Event”的所有收益，只會有保良局轄下的以下兩個兒童計劃受益：

首先是“兒童全面發展計劃”，提供資金發展課外活動，讓兒童開發技能、天賦和發掘新的才能。資金亦會用作有需要學童之課外補習、獎勵良好行為和學業成績優異的用途，此計劃幫助兒童建自信、自尊和社交技能，每年有超過五百位兒童在此計劃中受益。

「LEP 生命教育計劃」的社工團隊，在綜合家庭服務協調中心的領導下，為院童提供理財、技能培訓和性教育三項服務，幫助院童順利融入社會。

您參與的是一個四小時的Zumbathon®，一個很大的體適能挑戰。請嘗試從您的朋輩、家人和同事中獲得贊助，支持您參與此項善舉！他們可以全程支持，亦可以分時段贊助。

